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L´ESTUDI PREVI DE CAN BOADA PREVEU 
116.000 M2 EDIFICABLES PER A 
INDÚSTRIES APARADOR 

Escrito por Marc    

Dimecres, 29 de Juliol de 2009 02:00 

El Diari de Girona publica que l'estudi previ de planejament del sector de Can Boada que 

l'empresa pública Incasol va encarregar a l'arquitecte llagosterenc Josep Comas preveu 

116.841 m2 edificables destinats a indústries aparador, ubicats a tocar de les carreteres C-

35 i de Tossa, que delimiten el sector. A aquests s'hi sumen 13.420 m2 de sector terciari-

comercial i 71.070 d'indústria mitjana. Tot plegat conforma quasi la meitat de les 57 

hectàrees que ocupen els terrenys, mentre que la resta de superfície és per a carrers, 

equipaments i espais lliures. Són les principals característiques de la proposta, a la qual ha 

tingut accés el grup d'ICV, a l'oposició, mentre que l'equip de govern (CiU-Independents 

per Llagostera) reitera, com Incasol ho va fer en el seu moment, que cap document ha 

entrat al registre del consistori i que, abans que res, cal estudiar la viabilitat del 

desenvolupament econòmic de Can Boada i decidir després si és factible requalificar-lo de 

rústic a urbanitzable.

 

 

Estudiar la viabilitat econòmica és el que preveu el conveni que s'aprovarà 
definitivament aquest vespre en un ple amb molts assumptes rellevants a tractar. 
El conveni el subscriuen l'Ajuntament i els copropietaris del sector, Incasòl i la 
societat mercantil Agrícola Mas Boada, i ha rebut tan sols una al·legació, 
precisament del grup ecosocialista al consistori. Una al·legació que es 
desestimarà perquè, ha explicat l'alcalde, Fermí Santamaria, "inclou arguments 
de visió política i no pas jurídics". Santamaria ha anunciat també que després de 
l'estiu estarà llest el pla de viabilitat i model econòmic previst al conveni, i que es 
presentarà en sessió oberta a tots els llagosterencs que ho vulguin. 
 
 
Per la seva banda, i com deixa clar l'al·legació d'ICV, el regidor Lluís Postigo 
continua opinant que Can Boada s'ha de mantenir com a sector agrícola i 
desenvolupar els sectors SUD-11 i SUD-12. Postigo ha admès que l'estudi previ 
de planejament és tan sols una proposta inicial, però l'ha considerat una base per 
les actuacions successives, i ha afirmat que "si l'Ajuntament no ho vol, el sector 
no es requalificarà".
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